

Date

2022/04/23

Sat.

15:00- 17:10

Hepatocellular carcinoma: recent advances in diagnosis and treatment

Virtual



台灣消化系醫學/內科醫學會/超音波醫學會 學分申請中

主辦單位: 台灣肝臟研究學會



MTW 00001942

Hepatocellular carcinoma: recent advances in diagnosis and treatment

Date

2022/04/23 Sat.

15:00- 17:10

Virtual

Time	Topic	Speaker	Moderator
Diagnosis			
15:00-15:05	Opening	林漢傑 教授 臺北榮民總醫院 台灣肝臟研究學會會長	
15:05-15:25	Overview of the HCC surveillance and diagnosis – Guideline recommendations	蘇東弘 副教授 臺大醫院	
15:25-15:45	Developing biomarkers for HCC surveillance and diagnosis – Introduction and clinical experiences	黃鈞峰 教授 高雄附設醫院	林漢傑 教授 臺北榮民總醫院 台灣肝臟研究學會會長
15:45-16:00	Panel discussion	All faculty	
Treatment			
16:00-16:05	Opening	黃怡翔 教授 臺北榮民總醫院 台灣肝臟研究學會秘書長	
16:05-16:25	Evolving landscape of systemic treatment for HCC – First-line treatment	李騰裕 副教授 臺中榮民總醫院	
16:25-16:45	Evolving landscape of systemic treatment for HCC – Later lines of treatment	李懿宸 副教授 臺北榮民總醫院	黃怡翔 教授 臺北榮民總醫院 台灣肝臟研究學會秘書長
16:45-17:00	Panel discussion	All faculty	
17:00-17:10	Closing	黃怡翔 教授 臺北榮民總醫院 台灣肝臟研究學會秘書長	